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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 18. zasedání AS FSv, které se konalo dne 16.12.2009

 

Přítomni: viz. prezenční listina 
Hosté:  prof. Bitnar, prof. Konvalinka, Mgr. Gazda, prof. Jettmar, prof. Hájek, prof. Máca
 
Dr. Šibrava zahájil 18. zasedání AS, přivítal přítomné, seznámil je s programem zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení aktualizace dlouhodobého záměru FSv ČVUT 
3. Projednání a schválení přílohy A metodiky rozdělování mzdových prostředků 
4. Stanovisko AS k harmonogramu pro akademický rok 2010/2011 
5. Různé 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
 
Zápis byl schválen beze změn.  
 
Bod 2.  Projednání a schválení aktualizace dlouhodobého záměru FSv ČVUT 
 
Prof. Jettnar seznámil AS s obsahem aktualizace dlouhodobého záměru FSv ČVUT v Praze. 
Zejména zdůraznil vazbu dlouhodobého záměru a vysokoškolských projektů. Vedení fakulty bylo 
požádáno o přípravu změny statutu ČVUT. Prof. Tywoniak vznesl dotaz na řešení opláštění 
budovy FSv, což AS považuje za prioritní záležitost.  
Hlasování: 
Pro: 22 |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 0 (z 22 přítomných senátorů) 
 
Bod 3.  Projednání a schválení přílohy A metodiky rozdělování mzdových prostředků 
 
Prof. Máca seznámil členy AS s obsahem zásad výpočtu pedagogického zatížení kateder pro rok 
2009. Pedagogická komise AS předložené dokumenty projednala a doporučuje je ke schválení. 
AS prodiskutoval změnu metodiky, zejména rozdělení finančních prostředků podle programů.  
AS hlasoval o souhlasu s předloženou přílohou A metodiky rozdělování mzdových prostředků pro 
rok 2009. 
Hlasování: 
Pro: 20  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 2 (z 22 přítomných senátorů) 
 
Prof. Máca a Dr. Šibrava informovali o navržených změnách metodiky rozdělování mzdových 
prostředků. Zásadní změna se týká započítávání přednášek, zkoušek a klasifikovaných zápočtů, 
nová metodika zhodnocuje i zápočet. Pro některé předměty byl zaveden zvláštní koeficient 
náročnosti. Předložené návrhy byly projednány na pedagogické komisi, která je připomínkovala. 
Prof. Máca seznámil AS se zapracovanými změnami. Změny se týkají bakalářského studijního 
programu A+S, kde je počet studentů prakticky dvojnásobný, než v ostatních studijních 
programech a zmenšení počtu výpočtových vzorců. Pedagogická komise doporučuje senátu 
předloženou metodiku se zapracovanými změnami schválit. Proběhla diskuze týkající se zejména 
malých oborů a doktorského studia. Doc. Satrapa provedl modelový výpočet pro předměty své 
katedry, na jehož základě navrhl předloženou metodiku nyní neschválit. Změna metodiky je tak 
významná, že její dopady by měly být více v senátu prověřeny. Ing. Vokurka navrhl doplnění 
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metodiky o výpočet pro připravované kombinované studium. Pan tajemník byl požádán, aby 
připravil prezentaci o tom, jak byly a jak budou finanční prostředky rozdělovány.  
AS se rozhodl stáhnout tento bod z programu. Změna metodiky bude nadále projednávána.  
 
Bod 4.  Stanovisko AS k harmonogramu pro akademický rok 2010/2011 
 
Prof. Konvalinka informoval o jednání AS ČVUT o harmonogramu pro akademický rok 2010/11. 
Pedagogická komise za účasti prof. Máci harmonogram projednala a nemá k jeho návrhu 
připomínek. Proběhla diskuze, která se týkala i možnosti zkrácení zkouškového období na 5 týdnů 
a prodloužení výuky semestru na 14 týdnů. AS doporučuje, aby pro příště rektor projednal 
harmonogram s děkany a nepředkládal jej k projednání senátu.  
AS FSv souhlasí s navrženým harmonogramem pro akademický rok tak, jak byl předložen paní 
prof. Kohoutkovou. 
Pro: 17  |   Proti: 0  |  Zdrželi se: 6 (z 23 přítomných senátorů) 
 
AS doporučuje zabývat se i možností úpravy harmonogramu akademického roku ve smyslu 
snížení počtu zkouškových týdnů a prosloužení týdnů semestru s vazbou na studijní předpisy.  
 
Bod 5.  Různé 
 
Prof. Bitnar předložil návrh, aby členové AS mohli být i členy vědecké rady. Tento návrh bude 
připraven k projednání na příští zasedání AS.  
 
Doc. Satrapa a Mgr. Gazda informovali o jednání s pronajímatelem bufetu.  
K dopisu právního zástupce nájemce bufetu pana Cajthamla vyjadřuje AS FSv následující 
stanovisko: 
Za nepravdivé či nesprávné považuje AS FSv ČVUT v Praze tvrzení, že v pronajatých prostorách 
nebyly provozovány stravovací služby, nýbrž jen prodej potravinářského zboží. AS FSv považuje 
za nepopiratelnou skutečnost, že v pronajatých prostorách byly podávány teplé i rozlévané nápoje 
a teplá jídla. Tento fakt je nade vší pochybnost doložitelný svědectvím stovek zaměstnanců a 
studentů FSv ČVUT v Praze. 
 
 
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT: 27.1.2010 v 9:00 v místnosti B169. 

 
RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


